

10. maj 2011

## Referat

---

Mødedato og tid 12. maj 19.00

Sted Risdalsvej 59, Viby

Mødeleder

Referent Ditte Løgager

---

Emne **Formandsmøde, Tunø Festival**

---

Dagsorden

1. Familiefoto ved Jørn Kildall
2. Velkomst
3. Valg af mødeleder
4. Orientering fra udvalgene
5. Orientering fra vore associerede
6. Eventuelt
7. Skurvognsmøder på tværs

---

Deltagere

Fraværende

---

Referat sendes i øvrigt til

- Ad 1.**  
**Familiefoto ved Jørn Kildall**
- Familiefoto af Formandskredsen.
- Ad 2.**  
**Velkomst**
- Hans bød velkommen til næstsidste formandsmøde inden festivalen.
- Ad 3.**  
**Valg af mødeleder**
- Chris blev valgt.
- Ad 4.**  
**Orientering fra udvalgene**
- Orientering fra bestyrelsen:***
- Hans opfordrede alle formænd til at huske en repræsentant fra bestyrelsen, skal være med til udvalgmøderne.
- Festival Danmark er nedlagt og hedder nu Dansk Live.
- Hans har undersøgt mulighederne for at få en ny flagstang, der har ikke været det store opbakning i bestyrelsen og foreningen vil ikke betale prisen på kr. 10.000, hvorfor Hans har søgt Dansk Live om et sponsorat i anledning af jubilæet – vi afventer og ser.
- Kristian oplyste, at der er indgået en sponsoraftale med Århus Stiftstidende – formålet er at vi får *udsolgt* allerede den 15. juni :-D)
- Vi får ikke penge ud af sponsoratet - men til gengæld en masse annoncer og omtale.
- Sponsorteltet bliver dedikeret til Stiftstidende, der vil være lidt levende musik og de 4 musikere får tildelt et personalearmbånd for deres indsats.
- Vedrørende fribilletter – Liste til brug for bestilling af fribilletter sendes til Pelle med antal, til hvem og hvorfor.
- Økonomi:***
- Helle kunne oplyse at der d.d. er solgt 1.255 billetter.
- Der er mange der har betalt kontingent ind i år – og Helle opfordrede hermed alle til at få det gjort, hvis man endnu ikke havde betalt. Man kan ikke få medarbejderarmbånd på tirsdag på Tunø, hvis ikke man har betalt kontingent.
- Der blev opfordret til at Personalet undgår at stille sig i kø til medarbejderarmbånd ved de store færgetræk.
- Helle opfordrede formændene til at få opdateret de udsendte personalelister og især huske at kontrollere mailadresserne, listen sendes retur til Helle og i samme format som den som er udsendt.
- For at spare porto sendes "Den Lille Blå" ikke ud med post Danmark, men udleveres sammen med armbåndet. Billetten til færgen sendes ud i en vedhæftet fil i mail til medarbejderne inden festivalen.

Helle opfordrede alle formænd til at fremsende deres nye vagtplaner snarest.

**Orientering fra barerne:**

Rikke kunne oplyse at det går godt. Hun får brug for hjælp til at pakke Royal-teltet ned onsdag efter festivalen, så hvis der er nogen der har ferie og er på Øen, så kan hun godt bruge en ekstra hånd og ellers må vi betale hvad det koster, for at få teltudlejningsfirmaet til at tage det ned.

Rikke nævnte, at en af hendes medarbejdere har bedt om orlov i år fordi vedkommende har fået en fribillet af Støtteforeningen for at arbejde ved Forårsfesten.

Lars kunne oplyse, at meningen med Støtteforeningen er, at hvis man ikke længere er aktiv på festivalen, så kan man i stedet være aktiv i Støtteforeningen, herunder arbejde ved personalefesten og til forårsfesten i Ridehuset og så dermed få tilkendt en fribillet.

**Børneudvalg:**

Sandra oplyste at holdet er fuldtallig og at der er styr på programmet. Der skal indkøbes et bordtennisbord og Sandra spurgte om lov til at opbevare det i foreningens lokale på Risdalsvej indtil festivalen, hvilket var ok.

**Brunch:**

Holdet er fuldtallig og planlægningen kører på skinner – udvalget har holdt møde og Jørn deltog fra Bestyrelsen.

**Skolemad:**

Frans havde en lille udfordring med kokken som ønskede orlov, men der er skaffet en ny og dermed styr på den udfordring.

I anledning af jubilæet tilbyder Skolemad at lave en lækker buffet til nedtagningsholdene i stedet for madpakker søndag aften. Buffeten er åben fra kl. 18.00 – 20.00 til dem der har mulighed for at komme, men de formænd der ikke mener der er tid til at gå på skolen, kan der stadig bestilles madpakker – ved at sende en mail til Frans om antal og tidspunkt for levering.

Kontrakten med Hou Skole er i hus - så locationen er på plads.

**P-mad:**

Holdet er fuldtallig og der er styr på bestillingerne.

**TeePee:**

Mangler nogle få bestillinger og ellers er holdet ved at være på plads.

**Camping:**

Holdet er fuldtallig.

Der etableres et stilleområde – Camping har fået tilladelse til at holde helikopterpladsen åben under hele festivalen.

Der er lavet et nyt campingreglement – sendes til Pelle som sørger for videre

distribution. Det kommer også til at ligge på hjemmesiden.

Annie fra Camping har haft en god kontakt til Henrik Nilsson ny beredskabschef fra Odder Brandvæsen.

**Check-in:**

Holdet er klar og vagtplanen er på plads. Annie spurgte om det var muligt at få Personale T-shirt allerede fra mandag, så dem der skal stå i Hou kan få udleveret deres T-shirt, inden de skal på vagt tirsdag.

Medarbejderarmbåndet er i år sort, det er med logo og sølv på i anledning af jubilæet. Lukkeanordningen bliver som tidligere med plombe, det skønnes for dyrt at skifte system i år. Vi har tidligere lånt os frem med maskiner, men har nu selv fundet et sted hvor vi kan købe disse – de kan indkøbes for kr. 600,-.

Check-in vil gerne have deres telt op inden kl. 10.00 tirsdag – håber ikke det er et problem.

Der er afkrydsningsmulighed på armbåndet som erstatning for udlevering af madbilletter.

Annie efterlyste "Franskbrødsdamerne" – da interessen var dalende stoppede de, men de syntes selv det var sjovt at gå rund med franskbrødsadder og de kan garanteret lokkes til at forsøge igen.

**Check-point:**

Mangler 4 mand, men det skal nok lykkedes at blive fuldtallig.

Tonny spurgte om status for – Odder Brandvæsen og vagt om natten – Lars har endnu ikke været hos Brandvæsenet.

**EI:**

Klint – holdet er klar, men han mangler en medarbejder, gerne en elektriker.

**Festival info:**

Der er styr på det hele – holdet er fuldtallig, men mangler endnu at udarbejde en vagtplan. Der kommer et stort skilt på gavlen af huset, hvor der står festivalinfo – også emaljeskiltet kommer op.

Kristian Wiese har kontakt til en skiltemand, der godt vil være behjælpelig.

Status på Pengebokse – vi får 10 stk. og det er John Therkelsen der monterer dem. Det bliver med 10 forskellige nøgler.

**Læge:**

Hans oplyste på vegne af Lars, at holdet er fuldt besat og at vagtholdet er på plads fra onsdag til søndag aften, derudover henvises til Ø-lægen.

Udvalget ønsker at der afholdes et orienteringsmøde torsdag sammen med

politi, brand og repræsentanter fra festivalen.

**Merchandise:**

Der er styr på holdet og det tøj der skal sælges i shoppen – mht. årets personale T-shirt, så ligger der et forslag på en lyseblå model, der er ikke så mange farvemuligheder at vælge imellem da de både skal forefindes i en herre- og damemodel.

Der mangler at blive lagt en vagtplan.

Chris fremsender et link til udvalgsformændene, hvor de kan indtaste størrelse og model til deres medarbejdere.

**Musik:**

Programmet er klar – vi er godt med i år.

Det er store navne i år og det giver nogle udfordringer til transport. Der har været afholdt møde og gennemgang med Tess og Søren Jensen, vi slipper for at investere i nyt udstyr i år.

Det mest krævende udstyrsstykke er uden tvivl Poul Krebs.

De fleste at de kunstnerne har indvilliget i at benytte det udstyr vi har. Aftalen med lyd og lysfirmaet er forlænget med 2 år.

**Indkvartering:**

De fleste er indkvarteret – der skulle være fint styr på det hele. Holdet er fuldtallig.

Holdet efterlyser en person på Tunø der kan vaske for dem under festivalen. Det er sengetøj og håndklæder der skal vaskes og tørres i alt mellem 6 – 8 maskiner dagligt.

**Back-stage:**

Holdet melder alt ok.

**Teknik:**

Hans kunne på vegne af Jacob, oplyse at teknik har deltaget i møde med lys og lydfolkene og at det meste er på plads – der mangler nogle få tilbagemeldinger fra nogle af de mindre orkestre.

**Plads:**

Holdet er på plads.

Vedr. godkendelsestegninger, så skal de sidste nye ændringer tegnes ind, hvorefter Lars er klar til at gå til brandinspektøren for at få en godkendelse.

Vedr. Blomster – det bør aftales hvilket hold Blomsterhandleren hører ind under.

Jesper vil gerne lave buketter til scenen, hvis det har interesse.

Opdatering af skitse over området til den Lille Blå – sendes til Jørn Kildall.

Græsslåning af festivalpladsen – Lars/Kristian undersøger.

**PR:**

Jørn kunne oplyse at alle opgaver er nået til deadline.

Journalist, Morten Sand – vil hjælpe op til festivalen.

Aftalen med Stiften er rigtig meget værd.

Der køres en parallelkampagne på Facebook.

Programmet gik i trykken mandag den 2. maj og den første korrektur kommer i næste uge.

Den Lille Blå bliver sendt til 3. korrektur i dag.

Nyhedsbrev og pressemeddelelse – sendes ud samtidig med at Stiften indrykker sine annoncer.

Input til kommunikation:

- Ny appelsin og nye billeder.
- Cafe pakhuset tilbyder at opstille en serveringsvogn ved færgelejet i Hou.
- Sodavandsdiskotek til ungerne
- Status for billetsalget

Udarbejdelse af:

- Fribillet og id-kort.
- Købilletter til færgen
- Øl billetter
- Kirkebilletter

Per har varetaget denne opgave i adskillige år og der var enighed om at der ikke var grund til at ændre på denne procedure. Vi skal dog have lavet et katalog, så vi har overblik over hvilke billetter vi skal have trykt.

Evalueringskema – kommer på hjemmesiden – der udarbejdes 1000 stk. til udlevering på festivalen.

Der opsættes en 42" storskærm med billeder i Royalteltet –lånes ved AV-centeret efter aftale med Karsten Henriksen fra Teleudvalget.

TV – der skal laves videoproduktion under festivalen hver dag og det skal uploades til Stiften.

Cafe pakhuset i Hou – tildeles 25 medarbejder T-shirt – de opstiller en salgsvogn, ved navn "Den Gyldne Reje".

Medarbejderne får som belønning lov til at besøge festivalen fredag.

**Renhold:**

Holdet er klar.

**Sanitet:**

Holdet er klar – mangler lidt med hensyn til vand til tanken – men det skal nok blive løst, der skal sikkert graves en rende fra musikergården og over til vandtanken.

Sikring af gasslanger i hhv.: Teepee og P-mad – slangerne skal udskiftes hvert andet år og det blev aftalt at VVS/Sanitet fikser og kontrollerer, at det sikkerhedsmæssige er i orden. Der skal indkøbes 15 m. gassslange.

**Sponsorudvalget:**

Det tegner godt med annoncer til programmet.

Hvorvidt eventen med sejlads med katamaran bliver til noget er stadig uvist.

**Støtteforeningen:**

Intet nyt – foreningen har støttet festivalen med kr. 25.000 til Mike Whellans i anledning af jubilæet.

**Tele:**

Holdet er klar.

**Transport:**

Pelle oplyste på vegne af Transport/Curt at der intet er at tilføje.

Husk at sende info til Curt om hvad de enkelte udvalg har af gods, der skal sendes til Øen.

Hans – efterlyste en løsning på en måde (en golfvogn eller lign.) hvorpå man kan transportere udstyr/kamera rundt til videoproduktion under festivalen.

**Økonomi:**

Vagtplaner fremsendes til Helle – Ib vil gerne gennemgå dem.

Der vil være fokus på avancer i barerne i år.

**Ad 5.** Pelle kunne oplyse at der intet var at berette fra vore associerede.  
**Orientering fra vore associerede** Omø Sundfærgen kommer som vanligt.

**Havneudvalget:**

Hans oplyste på vegne af Henrik at holdet er på plads og at Henrik har haft et møde med Vagn.

**Ad 6.**  
**Eventuelt**

Rikke efterlyste tilmeldingslister, de kommer snarrest.

Kopi af Beredskabsplanen sendes til Tonny – der kommer en ny fra Tyge Lind og Co.

Flemming og Jan Borres (journalister) – vil gerne have forslag/ideér til ting der sker på Øen – vil gerne have nogle sjove historier fra Tunø. Kontakt sker

via Jørn Kildall.

4. juni – hvis der er nogen der har lyst til at komme med til Hjallerup marked er det ved at være sidste frist for tilmelding - mandag den 16. maj.

**Ad 7.**

**Skurvognsmøder på tværs**